
Tervehdys lajipäälliköt! 
 
Lauantaina vietettiin Äänekosken Suolahdessa STURL:n 50 vuotista taivalta juhlakilpailujen ja muistamisien 
merkeissä. 
Kansallisena heitettiin 25 tikan kilpailu 81 heittäjän voimin. 
Osallistujamäärä oli korkein tämän vuoden kilpailuissa. 
Johtui varmaan siitä, että liitto tarjosi kilpailun maksutta. 
 
Liiton hallitus on pitemmän aikaa kehitellyt jotain uutta kilpailumuotoa juhlakilpailujen yhteyteen. 
Päätettiin ottaa käyttöön SST:n mallin mukainen pudotuskilpailu, jota on Suolahdessa kokeiltu jo yli 
kymmenen vuotta hyvällä menestyksellä. 
 
Nyt hallitus haluaa saada palautetta mielellään kaikilta kilpailuun osallistuneilta heittäjiltä mitä mieltä he 
olivat kilpailumuodosta. 
 
Korostan nyt sitä, ettette ota kantaa seikkoihin kuten kilpailujen kesto ja harjoitusheittojen puuttuminen. 
Tässä muodossa olevaa kilpailua ei tulla toista järjestämään vaan tämä haluttiin järjestää siten, että kaikki 
osallistujat pääsisivät pudotuskilpailuun saamaan kokomusta ja seuraisivat kilpailun kulkua koko ajan. 
 
Oliko kilpailu mielestänne mielenkiintoinen, yllätyksellinen, jännittävä ym. 
Mitä haluaisitte muuttaa, mikäli kilpailumuotoa tullaan jatkamaan? 
 
Yksi vaihtoehto olisi korvata esimerkiksi 50 tikan SM-kilpailua pudotuskisaksi. 
Miesten sarjassa voisi olla 16 kilpailijaa niin pudotuskilpailuna aikaa säästyisi huomattavasti. Nykymallin 
mukaanhan 20 miestä heittää yksitellen ja se vie aikaa. 
 
Nyt aivonystyrät lämpimäksi ja tekemään ehdotuksia kilpailujen uudistamiseksi. 
 
Seurapäälliköt, jotka nyt saatte tämän postin, jakakaa oman seuranne jäsenille, joilla on postiosoite niin 
saadaan mahdollisimman suuri mielipideotos aikaan. 
 
Toivoisin runsasta palautetta siten, että hallitus voisi niitä jo käsitellä viimeisessä kokouksessaan Heinolan 
Vierumäellä 11.11.2023. 
 
Terveisin Kontola 
 


